
Skolebestyrelsesmøde 9
Tirsdag den 6. juni kl. 17.00 - 20.00 i Pusterummet på Langsøskolen.

Mødeleder: John

Afbud: Hanne Dahl

Dagsorden

1. Oplæg v./ Simon omkring udendørs fitness.
17.00-17.20

Referat:
Simon gav oplæg om projektidé omkring outdoor på Langsøskolen.
Slides vedlægges/sendes

Spørgsmål:
Typisk medfinansering?: Typisk 50%
Kompetenceløft – hvem betaler? Noget kan være DGI eller VIA - Noget kan
være sidemandsoplæring
Vedligehold - hvad koster det? Hvem skal betale?
Der vil være vedligehold på pumptrack – kan evt. varetages af en forening.
Der skal være fokus på, hvilke udgifter vi påfører skolen
Opmærksomhed på fredning – Simon sender noget

Der kan laves ændringer/justeringer i forslaget

Der udtrykkes tilfredshed med at projektet er alsidigt

Gerne fokus på at trække børnefamilier til

Opmærksom på om det er Outdoor eller udeskole ift. personaleuddannelse

Godt at få noget konkret præsenteret. Vi kan ikke beslutte noget i dag.
Projektet kan styrke en god fortælling om Langsøskolen og de styrker vi har

Projektet afhænger af om skolen aktiveres i det rent undervisningsmæssigt

2. Udarbejdelse af høringssvar til budget 2024
- bilag kommer, når der er udsendt fra skoleafdelingen
17.20-18.00
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Referat:

Der er tale om en udtalelse og ikke et høringssvar
Opdrag fra Økonomiudvalget: Der skal spares 1% i alle kommunens budgetter.

Præsentation og drøftelse af det samlede katalog

Desiree er medunderskriver af et debatindlæg, der kommer i avisen. Der er en del
skolebestyrelser med. Hun sender det rundt til os

Jakob præsenterer udkast til svar.
Jeppe formulerer et udkast fra Langsøskolen, som han sender rundt til
kommentering i morgen eftermiddag.

Tidsplan:
7/6: Kl 17: udkast sendes til bestyrelsen
8/6: kl 9: Frist for kommentarer
8/6: kl 15: udtalelse sendes til Jakob

3. Information omkring bustider
18.00-18.10

Referat:

Bustider passe med ringetider. Udskoling tidligere fri så Voel
børn kan nå bussen.

Vi kan ikke reducere skoledagens længde – kan vi flytte
lektioner; nej. Kan vi lave en lang dag – nej pga. lærernes tid.
Kan vi møde tidligere – nej det kan vi heller ikke.

Så konklusionen er, at vi ikke kan finde en løsning. Vi laver et
ordentligt svar til Voel.

På den længere bane kan vi arbejde på at møde tidligere.
Alternativt at afkorte en pause.

Det har tidligere været besluttet i SB at der ikke være nogen, der
får tidligere fri fra skole for at kunne nå en bus. Der er
undervisning i undervisningstiden.

Forslag om at samle de 10 minutter, som eleverne går tidligere i
en pulje, der kan bruges samlet – fx en lørdag.
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Der arbejdes videre, og Jakob giver Voel et svar. Jakob sender
udskolingsskema rundt, så SB kan se hvor det er det ikke hænger
sammen.

Punktet tages op igen, som et kommende punkt.

4. Valg til bestyrelsen
- Der skal nedsættes et udvalg, se mail fra Jakob 230511 Retningslinjer ved
suppleringsvalg.docx
18.10-18.30

Referat:

Vi venter med valg til SB til efter sommerferien.

Jakob koordinerer mødedatoer mm med Voel og Resenbro.

Jakob sender tidsplan for valgt ud.

John og Brian er valgudvalget.

Vi skal opfordre forældre til at stille op.

5. Nyt fra skoleledelse/skolebestyrelse/medarbejdere
a. Fra ledelse
b. Fra skolebestyrelse

Der har været flere læserbrev vedr. Langsøskolens klub.
…udvalget kommer på besøg og ser vores kælder ift. klubben.

c. Fra medarbejdere

18.30-18.40

Referat:

6. EVT.

18.40-18.50

Fællesspisning 18.45-20.00

Jakob går fra mødet. 18.50
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https://docs.google.com/document/d/1pr2Ot8Jl-n21o6u6TMM-lE-_FfeQQMd9/edit#heading=h.gjdgxs
https://docs.google.com/document/d/1pr2Ot8Jl-n21o6u6TMM-lE-_FfeQQMd9/edit#heading=h.gjdgxs


Kommende punkter

o Dialog og respons på forældres manglende brug af Aula

o Forældrerådsstruktur Solen og D (afventer ny pædagogisk leder)

o Plan for branding

o Opfølgning på ordensregler (fællesmøde med Voel/Resenbro)

o Bestyrelsens visioner

o Principper for Meddelelsesbogen

o Bustider ift Voel
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